
                                Chorzów 13/06/2023 r. 

PROTOKÓŁ NR 9/2022-2023 

ze spotkania Rady Rodziców 

przy Uniwersyteckim  I Liceum Ogólnokształcącym im. Juliusza Słowackiego 

w Chorzowie 

Zebranie rozpoczęto potwierdzeniem obecności. 
Na zebraniu obecni byli: 

1. Sabina Kasprowska  4B  - Przewodnicząca 

2. Aleksandra Kluba  3C  - Z-ca Przewodniczącej 

3. Joanna Starzyk  2B  - Sekretarz 

4. Monika Szostok  1D  - Członek RR 

5. Justyna Jasińska  4E  – Członek RR 

6. Anna Maria Kuś  1B  - Członek RR 

7. Aleksandra Jadwiszczok - Bułdak 4C - Członek RR 

8. Joanna Dombrowa   1A - Członek RR 

9. Krzysztof Maruszczak  4D - Członek RR 

10. Jacek Wesenfeld   3B – Członek RR 

11. Agnieszka Paluch   4A – Członek RR 

12. Urszula Więckowska   3E – Członek RR 

13. Przemysław Fabjański   -  Dyrektor 

14. Artur Forma     -  Gość SPS 

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Rodziców.  

Na początek zebrania przedstawione zostały sprawy finansowe tj. bieżące przychody w 

postaci wpłat składek na rzecz Rady Rodziców w poszczególnych klasach wraz ze 

wskazaniem procentowego udziału wpłat w stosunku do kwot zadeklarowanych przez 

rodziców oraz sprawozdanie z wykonania planu dochodów i wydatków RR do 31.05.2023 

roku, które stanowią załącznik do protokołu. 

Następnie toczyła się dyskusja na temat podniesienia sugerowanej dobrowolnej wpłaty 

składki na rzecz Rady Rodziców. Ostatecznie Rada Rodziców zdecydowała o pozostawieniu 

sugerowanej dobrowolnej składki w wysokości 250 zł na ucznia na kolejny rok szkolny. 

Dalej, Rada Rodziców rozpatrzyła wnioski własne o dofinansowanie: 

1/ Wniosek Rady Rodziców zaaprobowany wcześniej w głosowaniu internetowym – 

sfinansowanie zakupu cukierków z okazji Dnia Dziecka dla uczniów szkoły; 

2/ Wniosek Rady Młodzieżowej o zakup napoi i batoników dla zawodników meczu podczas 

Dnia Hiszpańskiego  w łącznej kwocie maksymalnie 200,00 zł – jednogłośnie wyrażono 

zgodę; 



3/ Wniosek prof. Króla o zwrot kwoty 90,00 zł poniesionej na znicze i kwiaty upamiętniające 

śmierć prof. K. Cichowskiego – jednogłośnie wyrażono zgodę; 

4/ Wniosek Rady Młodzieżowej o dofinansowanie  zakupu 3 bonów do Empik w łącznej 

kwocie 200,00 zł jako wygranych w konkursie wiedzy o Hiszpanii z okazji Dnia 

Hiszpańskiego – jednogłośnie wyrażono zgodę; 

5/ Wniosek Rady Młodzieżowej o dofinansowanie 150,00 zł poczęstunku i upominków z 

okazji Brain Day dla prelegentów ze Śląskiego Uniwersytetu Medycznego – jednogłośnie 

wyrażono zgodę; 

6/ Wniosek prof.J.Czeczota – Koordynatora Szkolnego Koła Wolontariatu o sfinansowanie 

zakupu tortu i drobnych upominków dla najaktywniejszych wolontariuszy w roku szkolnym 

2022/23 (14 osób)  w łącznej kwocie 220,00 zł – jednogłośnie wyrażono zgodę; 

7/ Wniosek prof.J.Czeczota, B.Olech-Harężlak – Koordynatorki Szkolnego Koła 

Wolontariatu o sfinansowanie zakupu pieczątki szkolnego koła wolontariatu  w łącznej 

kwocie 35,00 zł – jednogłośnie wyrażono zgodę; 

8/ Wniosek prof.J.Czeczota – opiekuna Kroniki Szkolnej o sfinansowanie kosztów 

związanych z wywołaniem zdjęć za okres od 01.09.2021 do czerwca 2023 roku  w łącznej 

kwocie 250,00 zł – jednogłośnie wyrażono zgodę; 

9/ Prośba nauczycieli Wychowania Fizycznego o sfinansowanie zakupu piłek do piłki ręcznej 

w kwocie ok. 1600 zł – wniosek pozostawiony bez rozpatrzenia – do wyjaśnienia , czy kwota 

mieści się w przyznanej w dniu 11.10.2022 roku kwocie (4.400,00 zł) na zespół WF w 

bieżącym roku szkolnym; 

10/ Wniosek własny Rady Rodziców zgodnie z preliminarzem wydatków o przyznanie 

nagród pieniężnych uczniom ze średnią min. 5,0 na świadectwie końcowym po 100,00 zł na 

ucznia – jednogłośnie wyrażono zgodę; 

11/ Wniosek własny Rady Rodziców zgodnie z preliminarzem wydatków - przeznaczyć na 

nagrody rzeczowe przyznawane w klasach zgodnie z decyzją wychowawcy po 500,00 zł dla 

klas I i II oraz po 350,00 zł dla klas III tj. łącznie 6.750,00 zł – jednogłośnie wyrażono zgodę; 

 

Następnie zaproszono Wszystkich na Piknik Słowaka, który odbędzie się w dniu 17.06.2023 

roku (sobota) w Ogrodach Słowaka. 

Na koniec zebrania Rada Rodziców podziękowała żegnającym się członkom - rodzicom 

tegorocznych maturzystów  za aktywną pracę na rzecz społeczności szkolnej i obrady zostały 

zamknięte. 


